
                                                             REFERAT NR.70. (Godkendt) 
 
                                  BESTYRELSESMØDE TIRSDAG 02. OKTOBER 2007 
                                         I BEBOERFORENINGEN RYPARKEN II 
 
Til stede: Svend Johansen (SWO) Allan Johansen (AJ) Bo Sørensen (BS), Edna Nielsen (EN) 
                og Pia Liske (PL) Anita Heisterberg og Karin Overgaard (KAO). 
 
 
Bestyrelsesmødet blev indledt med en velkomst og introduktion til bestyrelsesarbejdet for Karin 
Overgaard. 
  
Ad 1) Godkendelse af dagsorden. 
          Godkendt. 
 
Ad 2) Godkendelse af referat nr. 69. 
 
           AH bad om, at forkortelser undlades i referater. 
           Pia kopierer referat nr. 69 og deler ud til beboerne. 
 
           Referatet blev godkendt med diverse rettelser. 
 
Ad 3) Godkendelse af afdelingsreferat (20. sep. 2007) 
 
           SWO retter diverse til i formuleringer. 
           Bestyrelse drøftede forslag om dørlåse og det bliver rettet i referatsteksten. 
           AH sender rettelser til SWO, som herefter sender referatet til alle. 
            
          Referatet blev herefter godkendt og vil blive udsendt i forbindelse med næste nummer af  
          Rypen.  
 
Ad 4) Skøjtebane i Ryparken. Pia undersøger ”lokalplanen” og melder tilbage om de faktiske  
          planer. 
 
Af 5) Drøftelse og planlægning af fælles faglig weekend for bestyrelsen (SWO). 
          Det blev fastsat, at der satses på den 23-24. februar 2008.  (Bo har meldt fra). 
             
Ad 6) Beboersager. 
           Ingen. 
   
Ad 7) Meddelelser, diverse post og møder. 

a) Sagsliste blev gennemgået og SWO retter listen til. 
b) AH udarbejder en samlet sagsliste om alle udeståender, som har relation til 

ejendomskontoret/administrationen. Listen sendes til bestyrelsen og efterfølgende til brug 
på næste kvartalsmøde. 

c)  Nye rygeregler. SWO undersøger reglerne vedr. selskabslokaler og gæsteværelset. 
 



 
Ad 8) Evt. 
           Hanne Katz melder om problemer med badmintonbanens net. 
           Julefrokost for bestyrelsen, ejendomskontoret m.fl. blev fastsat til d. 18.januar 2008 
           (udvalg: Svend og Karin.) 
           Svend køber Publisher til brug for produktion af ”Rypen”. 
           Der afholdes repræsentantskabsmøde i FSB den 6. november og der er kvartalsmøde den 12.  
           november. 
 
           Næste bestyrelsesmøde er d. 08. november 2007. 
            
Referent Edna Kira Nielsen. 
             
 


